
                    

 
 

   

 

   

 

Referat brukerutvalg november 2022 
 

 

Tid:  Torsdag 24. november 2022 kl. 11.00 – 14.00 

Sted:   Møterom Auditoriet NGLMS 

Til stede:  Kristen Mathias Hyrve, Alf Tore Sørhage, Knut Granli, Tor Bøe, Svein 

Helge Synstnes (virksomhetsleder) og Anette Rudi (referent).  

Forfall: Halvard Eskeland, Anne Kristine Lyslo og Kåre Bakken 

 

Saks 

nr. 

Saker  Ansvar 

27/22 Godkjenning av innkalling og saksliste  

- Innkalling godkjent   

 

Kristen M. 
Hyrve 

8/22 Godkjenning av referat fra møte 25.08.2022 

- Referatet fra forrige møte godkjent uten merknader 

 

Kristen M. 
Hyrve 

29/22 Referat fra DUR 

- Gjennomgang av referatet med saker som desentralisert 

sjukepleierutdanning, sykeleier- og legemangel, digitalt 

sårstell, hospitering mellom kommuner og sykehus, FACT-

team, desentralisering av tjenester, legedekning, 

krisehåndtering i Sel kommune, bruk av Tynset sykehus og 

studietur til Valdres LMS.  

Kristen M. 
Hyrve   

30/22 
Referat fra Kvalitetsutvalget 

- Det er anonymiserte taushetsbelagte saker oppe i møtet. 

Temaer som er drøfta omhandler avlønning, rekruttering og 

organisering og fordeling av oppgaver.  

 

Kristen M. 
Hyrve  

31/22 
Møte for lag og organisasjoner  

Det var sendt ut invitasjon til alle kommuner og 

paraplyorganisasjoner for planlagt møte 20.10.22. Møtet ble avlyst 

pga. for få påmeldte. Lag og organisasjoner kan likevel få 

omvisning på LMS'et om ønskelig.   

 

Utfordringen er hvordan skal vi skal nå ut med informasjonen. 

Kommunene har vedtatt mandatet, men kommunene har ikke 

oversikt over aktuelle lag og organisasjoner.    

 

Det vedtas at møte for lag og organisasjoner avholdes annenvert 

år, på oddetallsår.  

 

Kristen M. 
Hyrve 

32/22 
Informasjon om utsendinger til kommunene, ang. 

nyvalg/valg av nye representanter.  

Det var sendt ut informasjon om valg av medlemmer for Vågå, 

Lesja og Frons-kommune til kommunene, aktuelle lag og 

Kristen M. 

Hyrve 



                    

 
 

   

 

   

 
organisasjoner og paraplyorganisasjonene.  

Lesja – Tor Bøe gjenvelges 

Vågå – Kåre Bakken gjenvelges 

Frons-kommune: har ingen forslag på kandidat. Vi sender ut en ny 

henvendelse og ber de samrå seg om å finne en representant. 

 

33/22 
Valg av leder og nestleder  

- Halvard Eskeland velges som leder (leder inkluderes i DUR 

og Kvalitetsutvalget). Helsefellesskapet og 6 K Helse skal vi 

samhandle med, men det fungerer dårlig.  

- Kristen Mathias Hyrve velges som nestleder  

 

 

34/22 
Datoer for brukerutvalgsmøter 

Møtene legges fortsatt til torsdager: 23.3, 15.6, 24.8, 5.10 (inkl. 

møte for lag og organisasjoner) og 23.11. Kl. 11.00 – 14.00. 

Informasjon om dato for møte for lag og organisasjoner sendes SIL 

nå.   

 

35/22 
Helsefellesskapet Innlandet 

- Samarbeidet mellom SIL og kommune har vært kartlagt. 

Kommunene i Sør-Gudbrandsdalen, Hamar-regionen og 

Valdresregionen er kartlagt. Savner kartlegging fra Nord-

Gudbrandsdalen.  

- Det kommer frem at bruk av moderne teknologi bør bedres i 

dialogen mellom SIL og kommunene.   

- Det skal være møte på kommunalsjefnivå 2-4 ganger per år.   

- Referat sendes leder i brukerutvalget, men brukerutvalget er 

ikke involvert på annen måte.  

- Kommunene er med og finansierer en koordinator som 

jobber med helsefellesskapet.  

 

 

36/22 
Ledelse ved sengeavdelingen 

- Ingunn Sletten starta som avdelingsleder ved sengeavdelingen 

1.11.22.   

- Liv Randen er avdelingsleder på legevakt.   

- Revisjonsrapporten for LMS påpekte at det har vært tatt ned 

mye på lederressurser ved LMS'et.  

- Det jobbes med å finne god løsning på overlegesituasjonen ved 

sengeavdelingen.  

 

Svein Helge 

Synstnes  
 

37/22 
Evt. 

- Det var søkt om prosjektmidler for å gi tilbud til 

lungepasienter i 2023. Det ble ikke innvilga prosjektmidler, 

men det jobbes videre med søknader.  

 

- Medlem i brukerutvalget har fått henvendelse fra pasient. 

Saken tas med over til kvalitetsutvalget, og blir referert i 

DUR. Enkeltsaker skal ikke behandles i brukerutvalget.  

 

- Det var tidligere bevilga 900000 kr til "øre-tilbud" ved 

NGLMS, for å kunne utføre hørselstesting. Hyrve tar opp 

igjen saken. Hørselslegen er på Otta 2 ganger i uka. Legene 

må sende henvising til Gjøvik sjukehus, for at pasienten skal 

få komme hit.  

 

 



                    

 
 

   

 

   

 
- Det er hudlege på LMS hver uke og gir lysbehandling. Dette 

er privatpraksis. Utstyret for lysbehandling er det LMS'et 

som eier. Tilbudet skal utvides.  

 Etter møtet har det vært korrespondanse mellom Eskeland og Hyrve, om valget av leder 

og nestleder. I samråd med administrasjonen holder Hyrve fram som leder, og Eskeland 

som nestleder fram til nytt møte torsdag 23.mars 2023 – kl. 11.00 – 14.00.  

 

 


